
Nyhetsbrev for desember 

Hei alle sammen! Her er et nyhetsbrev på tampen av 2018. 

Nye innbyggere 

Tone Christoffersen har overtatt nummer 47, Guro Lind Berg og Martin Aas har 

overtatt nummer 35 og Jeanett Oldervik overtar nummer 57 i løpet av januar. 

Hjertelig velkommen til dere alle! 

Renovering – status 

Omsider har Bonord fått inn 2 tilbud på prosjektering av renoveringen. Styret skal 

gå gjennom disse tilbudene i møte med Bonord nå i starten av januar. Dersom 

disse tilbudene er aktuelle, vil det i så fall komme en ekstraordinær 

generalforsamling for å ta standpunkt til om vi skal iverksette prosjekteringen 

eller ikke. Dette ettersom det koster en god del å få utført dette arbeidet. 

Altibox 

I høst er tv- og internett utstyret i leilighetene skiftet ut, og det skal ha gått stort 

sett smertefritt for de aller fleste. Nå har alle leilighetene den nyeste plattformen 

for tv- og internettjenester fra Hålogaland Kraft / Altibox, med minimum 200Mbit 

linje, om ikke folk selv har oppgradert disse til enda større pakker. 

Vannsjekken 

De manglene som ble avdekket under vannsjekken har blitt utbedret av 

rørleggere fra Vann & Varme AS. 

Fellesboden 

Denne er nå stappfull av dekk, sykler, sparker og annet. Her må vi om ikke altfor 

lenge få gjennomført en rydding, slik at det er mulig å bevege seg der inne.  

 

     Godt nytt år! 

           Mvh Styret 


